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با پایان فیفادی و رقابت های ملی، دوباره تب بازی های باشگاهی داغ 
خواهد شد. این در حالی است که در فوتبال ایران و بعد از برگزاری یک 
دور جام حذفی، تیم ها پا به رقابت های آسیایی می گذارند که استقلال 
هـــم در ایـــن بین، پس فردا دوشـــنبه از هفته پنجـــم لیگ الیت به مصاف 
پاختاکور ازبکســـتان خواهد رفت. به همین بهانه با مجید نامجومطلق 
کـــه آخرین باری که اســـتقلال مقابل حریف ازبـــک به میدان رفت، این 
تیم را هدایت کرد، به گفت وگو پرداختیم که صحبت های پیشکسوت 

و مربی سابق آبی ها را در ادامه می خوانید.

در آخرین دیداری که استقلال مقابل پاختاکور قرار گرفت و در یک هشتم نهایی 
لیگ قهرمانان آســـیا از این تیم شکســـت خورد، شـــما به عنوان ســـرمربی موقت، 

استقلالی ها را همراهی کردید. صحبت را از آن مسابقه آغاز کنیم.
یکنان  یادی داشـــتیم. یک ســـری باز بـــرای برگـــزاری این دیدارها مشـــکلات ز
یادی  قراردادشان تمام شده بود و به تمرین نمی آمدند و از سوی دیگر زمان ز
هم نداشتیم و باید تیم را در یک هفته جمع و جور می کردیم. در این بین فرهاد 
مجیدی از من درخواســـت کرد تا کنار تیم باشـــم، ضمن اینکه سفرمان به قطر 
یادی همراه شـــد؛ به این شـــکل که نصف تیم رفتند و نصف  هم با مصائب ز
یکن هم مثل  دیگر به خاطر اینکه ویزایشان نیامد، در تهران ماندند! چند باز
دیاباته و علی کریمی شـــب قبل از برگزاری بازی ها به ما اضافه شـــدند. در هر 
صورت کارمان خیلی سخت بود اما در مرحله مقدماتی نتایج خوبی گرفتیم 

کور در مرحله حذفی رسیدیم. و به بازی با پاختا

این دیدار چطور سپری شد؟
یا و حسینی  یکن مصدوم برای این بازی داشتیم، از جمله ور متاسفانه چند باز
که با دنده آسیب دیده ما را همراهی کردند. در چنین شرایطی به مصاف حریف 
ازبک رفتیم که داور هم در این دیدار شرایط بدی را برای ما رقم زد. متاسفانه 
در ایـــن مرحلـــه از رقابت هـــا خبری از VAR نبود و داور یک پنالتی صددرصد 
گر VAR بود، حریف ازبک را هم شکست می دادیم. را برای ما نگرفت. شاید ا

حالا 4 ســـال بعد دوباره اســـتقلال به تیم ازبکســـتانی رســـیده اســـت. با توجه به 

تجربیاتی که از این دیدار دارید، چه توصیه ای برای تیم سابق خود دارید؟
یکنان این تیم رفته اند  کور کلاً دگرگون شده و بسیاری از باز شالوده تیمی پاختا
و این تیم را هرگز تیم منسجم سال 99 نمی بینیم! این تیم در لیگ ازبکستان 
هـــم شـــرایط خوبی نـــدارد. در هر صورت زمان مناســـبی برای آماده ســـازی در 
اختیار آقای موســـیمانه بوده و شـــناخت خیلی بیشتری از تیمش پیدا کرده و 
امیدوارم با توجه به شرایطی که استقلال دارد، این بازی و نتیجه آن طوری رقم 
بخـــورد کـــه رونـــد آن در ادامه به این تیم از لحاظ روحی و روانی کمک کند. من 
یکن داشته باشد  اعتقاد دارم از لحاظ مهره شاید در برخی پست ها نیاز به باز

یکنان خوبی در اختیار دارد و کمبودی ندارد. اما درمجموع باز

پس مشکل از کجاست که نتایج و شرایط اخیر ایجاد شده است؟
بزرگ ترین مشکل استقلال در حال حاضر بحث روحی و روانی است و به نظر 
می رســـد این تیم به باختن عادت کرده و این خیلی بد اســـت. برای تیم های 
پرطرفدار عبور از این بحران کار خیلی سختی است. راهش این است که در 
این شرایط این تیم ها سه، چهار بازی را ببرند تا اعتماد به نفس دوباره به تیم 
بازگشته و از لحاظ روحی و روانی دوباره تقویت شود و به شرایط آرمانی بازگردند. 
امیدوارم این بازی شـــروع روزهای خوب اســـتقلال باشـــد. اســـتقلال پتانسیل 
خوبـــی از لحـــاظ نیروی انســـانی دارد و برد در این دیـــدار می تواند به طور کلی 
یکنانش و هم هواداران به این برد  شرایط پیش رو را دگرگون کند. هم تیم، هم باز
نیاز دارند تا از لحاظ روحی و روانی استقلال دوباره به شرایط مطلوب برسد.

برخی تیم ها و کشورها بدون توجه به شرایطی که دارند، همیشه مقابل تیم های 
ایرانـــی چغرنـــد و مقاومت عجیبی دارند؛ مثـــل تیم های عراقی یا همین ازبک ها. 
الان با توجه به وضعیت بحرانی پاختاکور که شبیه به وضعیت یک ماه گذشته 
اســـتقلال اســـت، باید توقع یک برد راحت را از آبی پوشـــان داشـــته باشیم یا باید 
شـــاهد مقاومت و جســـارت یک تیم بحران زده ازبک دیگر مقابل نماینده ای از 

ایران باشیم؟
ید، حتی مقابل ضعیف ترین و بحران زده ترین  در هیـــچ بـــازی کار راحتی ندار
تیم ها! اصلاً فلســـفه فوتبال همین اســـت، چون اتفاقاً تیم هایی که مشـــکلات 
بیشـــتری دارنـــد، از انگیـــزه بالاتـــری بهره می برنـــد. به خصـــوص در بازی های 
بین المللـــی و خارجـــی مثل همین رقابت هایی که دو تیم در آن حضور دارند 

و در این بازی ها نتیجه بسیار حائز اهمیت است.

پس این طور نیست که استقلال کار راحتی در پیش داشته باشد.

به هیچ وجه! یک وقتی شما با تیم های متمول عربستانی مواجه می شوید که 
یکنان بسیار باتجربه و بزرگی دارند و در هر شرایطی می توانند نتیجه را رقم  باز
بزنند، اما ســـایر تیم ها مثل کلاف پیچیده ای هســـتند که هر آن ممکن است 
یک اتفاق پیش بینی نشـــده رقم بخورد. به این شـــکل که هر آن ممکن اســـت 
گره این کلاف باز شـــود و یک نتیجه خارج از انتظار رقم بخورد. این اتفاق در 
مسابقات آسیایی نمود پیدا می کند و اصلاً جذابیت فوتبال به همین دلیل 

است که نتیجه اش قابل پیش بینی نیست.

برخی اعتقاد دارند که بازیکنان ایرانی با اردوی بلندمدت میانه خوبی ندارند. این 
در حالی است که بازیکنان استقلال برای برپایی اردویی ده روزه برای دو دیدار 
با پاختاکور و الاهلی راهی امارات شدند. این موضوع را چطور ارزیابی می کنید؟
به نظرم آن افرادی که این تفکر را دارند شاید امروزی فکر می کنند، چون خود ما 
زمانی که در تیم ملی بازی می کردیم، اردوهای بلندمدت یکی دو ماهه را سپری 
می کردیم و به همین نسبت از خانواده دور می شدیم. البته آن زمان اردوهای 
تیم ملی با توجه به شرایط و امکاناتی که وجود داشت به این صورت بود، اما 
الان به خاطر فیفادی شرایط تغییر کرده است. از طرفی فرصت لازم برای تیم 
یکنان خود  ملی وجود ندارد و از سوی دیگر تیم ها احساس مالکیت روی باز
یکنان خود  دارند و با توجه به هزینه های گزافی که می کنند، نمی خواهند باز
را از دست بدهند. این عوامل باعث شده تا شرایط تغییر کند. بنابراین باید 
نســـبت به شـــرایط روز حرکت کنید. الان فوتبال به این صورت شـــده اســـت. 
اما درباره تیم اســـتقلال، با توجه به تغییراتی که به وجود آمده و تغییر دیدگاه 

کادرفنـــی و اینکـــه یـــک گروه رفتند و یـــک گروه جدید آمدنـــد، این گروه 
جدید نیاز به زمان بیشتری برای سپری کردن با مجموعه تیم دارد 

و جلسات بیشتری با هم داشته باشد. در هر صورت همه 
چیز در زمین تمرین نیست، بلکه برخی مسائل و نتایج 
مطلوب با گفتمان و سایر مسائل این چنینی در کنار 

تمرین و کارهای فنی حاصل می شود. 

فکر می کنید استقلال بعد از این دو دیدار با چند امتیاز راهی تهران خواهد شد؟
فوتبال را نمی شود پیش بینی کرد و گفت حتماً این اتفاق می افتد. بلکه اتفاقاتی 
یم با توجه  که در طی 90 دقیقه رقم می خورد نتیجه را تعیین می کند. اما ما امیدوار
یکنان  به فرصت خوبی که نصیب کادرفنی شد تا زمان بیشتری را در کنار باز
بگذارند، این اتفاق خوبی است و امیدوارم این امر جواب بدهد تا در نهایت 

استقلال نتایجی بگیرد که از این وضعیت خارج شود.

مجید نامجومطلق در گفت وگو با »فرهیختگان«: پاختاکور دیگر تیم منسجم سال 99 نیست!

فکر نکنید مقابل حریف بحران زده ازبک کار راحتی داریم
 امیدوارم بازی با پاختاکور شروع دوباره روزهای خوب استقلال باشد                  تیم موسیمانه برای عبور از بحران باید سه، چهار بازی را ببرد

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفرمژدهی
خبرنگار

کتـــور بـــه عنـــوان دومین تیم جـــدول رده بندی فقـــط دو امتیاز با ســـپاهان  ترا
گردانش که فصل را قدرتمندانه آغاز  صدرنشین فاصله دارد. اسکوچیچ و شا
کردند در این ده هفته از رده پنجم پایین تر نیامدند و در اغلب هفته ها بین 
کتور این فصل در مقایسه با فصول دیگر  ســـه تیم اول جدول قرار داشـــتند. ترا
قدرتمندتر از همیشـــه حاضر شـــده و می توان کسب حداقل یک جام را برای 
گران بی شمار  کتور و تماشا آن ها در این دوره قائل شد. با این حال نام بزرگ ترا
و رقابتی که هرساله با مدعیان دارد، حواشی را برای آن ها به همراه داشته است. 
این فصل نیز با وجود جذب پرحاشیه ستاره های نامدار بر حواشی آن ها افزوده 
ی که بعد از گذشت یک سوم از مسابقات لیگ برتر و درحالی که  شده به طور
در لیگ قهرمانان 2 آســـیا صعود خود از مرحله گروهی را قطعی کردند برخی 
اخبار نگران کننده خاطر هواداران این تیم را مکدر کرده است و این حواشی 
ممکن است آن ها را از اهدافشان دور کند. به نظر می رسد حواشی و اتفاقاتی 
ی این تیم  کتور وجود داشت تأثیر خود را رو که اخیراً حول و حوش باشگاه ترا
ی هـــا برخلاف تصور عصر دیـــروز در همان ابتدا و مرحله  کتور گذاشـــت و ترا
یک شـــانزدهم جامعه حذفی در خانه برابر گل گهر شکســـت خوردند و با این 
جام خداحافظی کردند. ظاهراً حذف از مسابقات جام حذفی اولین ترکش 

کتور است.  حواشی و اتفاقات اخیر مربوط به باشگاه ترا

تمرکزداریم!
یکنانی همچون مهـــدی ترابی، علیرضـــا بیرانوند و دانیال  قطعـــاً جدایـــی باز
یکنان  اســـماعیلی فر مورد رضایت پرسپولیســـی ها نیســـت؛ چرا که هر سه باز
کیفیتـــی بودنـــد و در عملکرد تیم پرســـپولیس نقش تعیین کننده داشـــتند.  با
پرسپولیسی ها اما بیش از هر چیز برای جدایی مهدی ترابی ناراحتند؛ چرا که 
یکن در بین قرمزپوشان تهرانی حس می شود. در  همچنان جای خالی این باز
پی اخبار اینچنینی و برخی شـــنیده ها درخصوص تلاش مســـئولان باشـــگاه 
ی مبنی بر پشیمانی ترابی نیز  یکن، اخبار پرسپولیس برای بازگرداندن این باز
ی که حتی برخی ادعا کردند ترابی نیز از این انتقال راضی  منتشر شد به طور
کتور و برخی نزدیکان به  نیست و می خواهد به پرسپولیس برگردد. هواداران ترا
ی  ی بیشتر شبیه حاشیه ساز این باشگاه اما معتقد بودند انتشار چنین اخبار
کتور اســـت. از آنجا که این تیم در فصل جدید به عنوان یک مدعی  برای ترا
ی های خارج از زمین تمرکز آن ها را به هم  ظاهر شده برخی می خواهند با باز
کتور سریعاً وارد عمل  بزنند. از این رو سعید مظفری زاده، مدیرعامل باشگاه ترا
ی هایی خارج از مستطیل  شد و با این ادعا که اخبار اینچنینی حاشیه ساز
یکنـــان را تکذیب کرد. مظفـــری زاده با  ســـبز اســـت احتمـــال جدایی ایـــن باز
یکن قـــرارداد دارند احتمال بازگشـــت آن ها به  کیـــد بـــر اینکه با این ســـه باز تأ
کید کرد:  ی در گفت وگو با خبرنگار »فرهیختگان« تأ پرســـپولیس را رد کرد. و
»ما وارد بحث ها و حواشی ای که ادعا می کنند نمی شویم. سعی کردم در این 
خصوص به طور کامل صحبت کنم. همه این موارد به شکل شوخی بود. ما آن 
ی نمی تواند تمرکز تیم ما را به هم بریزد؛ چرا  را جدی نمی گیریم. چنین اخبار
یم و همه تلاشمان را به کار گرفتیم تا با اتحاد و تمرکز به  که اهدافی بزرگ دار
آنچه هوادارانمان دوســـت دارند برســـیم. پرداختن به این موضوع بیش از این 

ی هایی شویم.« جایز نیست و نمی خواهیم وارد چنین باز

  کنترلحواشی
یکن به تراکتور  قبل از شروع فصل با حواشی که در خصوص پیوستن این سه باز
به وجود آمد کاملاً مشـــخص بود که فصل ناآرامی در انتظار تبریزی هاســـت. 
با گذشـــت ۱0 هفته از مســـابقات و مدت ها پس از جدایی علیرضا بیرانوند 
از پرســـپولیس امـــا همچنـــان درگیری هـــای او با باشـــگاه ســـابقش ادامه دارد 
و اظهـــارات ایـــن دروازه بان اجازه نمی دهد تا حواشـــی مربـــوط به این موضوع 
فروکـــش کنـــد. در نقطـــه مقابل شـــاید ترابی و اســـماعیلی فر کمتـــر گفت وگو 
می کنند اما حضورشان همچنان عامل حواشی در این تیم تبریزی است. از 
طرفی مظفری زاده اولین فصل مدیرعاملی خود را در یک باشگاه لیگ برتری 
کتور  ســـپری می کند. او هرچند فصل گذشـــته به عنوان مدیر تیم با حواشی ترا
کنون  آشنا شد اما باز هم با توجه به اینکه ذاتاً راه مقابله با حواشی را می داند تا
ی دیروز و حذف مقابل  از پس مشـــکلات این باشـــگاه برآمده اســـت اما باز
ی از حاشـــیه  گل گهر نشـــان می دهد که با وجود همه تلاش هایی که برای دور
کتور با این جواشی یک جام را از دست دادند.  یکنان ترا صورت گرفت اما باز
او در این خصوص به ما گفت: »ما یک باشگاه کاملاً حرفه ای هستیم و همه 
ی که مشخص شـــده پیش می رود. از این جهت  چیز بر اســـاس آن ســـاختار
ی جلو  می روند و امیدوارم نتیجه این تلاش و تمرکزشان را  ی به باز بچه ها باز
در پایان فصل بگیرند. ارتباط خوبی که آن ها با مدیریت دارند باعث شـــد تا 
کار را راحت تر و آســـان تر پیش ببریم. من ارتباط خوبی با اســـکوچیچ دارم. او 
یکنان علاوه بر کادر فنی رابطه خوبی با مدیریت نیز داشـــته  باعث شـــده باز
باشند. در نتیجه جوی صمیمانه بینمان برقرار شده است. همه چیز بر اساس 
ی خود و  همان اصول و ساختار باشگاه پیش می رود تا بتوانیم به هدف گذار

آنچه هواداران از ما می خواهند برسیم.«

انگیزهاسکوچیچفروکشمیکند؟
گان  کتور این فصل به وجود آورده حضور درا در کنار همه شرایط خوبی که ترا
کتور حتی بهتر از همه  اسکوچیچ برگ برنده آنهاست. مربی این فصل در ترا

فصول دیگر در فوتبال ایران فعالیت می کند. مشخص نیست دلیل موفقیت 
این مربی در جمع تبریزی ها انگیزه اسکوچیچ است یا هزینه ای که باشگاه 
یکنان خوبی در اختیار دارد و مجموعه ای از  کتور می کند؟ از طرفی او باز ترا
بهترین ها را دور خود جمع کرده و همچنین حمایت مطلق هواداران متعصب 
کتـــور را نیـــز بـــرای خود دارد که می تواند او را در رســـیدن به موفقیت بیشـــتر  ترا
کتور اما اعتقاد دارد شرایط فعلی این تیم نه  کمک کند. مدیرعامل باشگاه ترا
وابســـته به یک اســـم بلکه نتیجه کار گروهی است. او به ما گفت: »همان طور 
که مقصر شکست یک نفر نیست، هر موفقیتی که ایجاد می شود نیز حاصل 
یک کار گروهی است . در نتیجه تک تک این موارد که اشاره کردید تأثیر دارند. 
انگیزه ها، تلاش ها و برنامه ریزی ها درنهایت به یک نتیجه کلی می رسد و هر 

کتور تأثیرگذار است.« کدام به اندازه خود در موفقیت فعلی ترا

  گروهآسان
کتور را خوش شـــانس بدانیم؛ چرا کـــه آن ها در کنار رقابت  بـــا ایـــن همه باید ترا
تنگاتنگ در لیگ برتر برای رسیدن به صدر جدول در لیگ قهرمانان 2 آسیا 
در گروهی آســـان قرار گرفتند که به آن ها برای صعود از مرحله گروهی بســـیار 
ی ها خود ادعا می کنند این گروه آســـان نیســـت اما  کتور کمک کرد. هرچند ترا
کتور هموار  گروه A در مقایســـه با دیگر گروه ها بســـیار آســـان بود و راه صعود ترا
کتور اعتقادی به آســـان بودن این گروه  بود. با این حال مدیرعامل باشـــگاه ترا
ندارد و در این مورد به ما گفت: »موافق نیســـتم که گروه آســـانی داشـــتیم؛ چرا 
ی  که فوتبال در همه کشـــور ها به هم نزدیک شـــده و همه رقبا ســـختند. بسیار
از تیم ها چه آن ها که در گروه ما بودند چه تیم هایی که از همین کشـــور ها در 
ی های نزدیک و ســـختی را با رقبا انجام  گروه هـــای دیگـــر حضور داشـــتند باز
دادند. بنابراین سختی و آسانی گروه مورد تأیید من نیست و از نگاه من باید 
ی ها را جدی گرفت و با تمرکز به مصاف رقبا رفت؛ چرا که می خواهیم  همه باز
ی های آسیایی خوب  در این مسابقات نتیجه بگیریم. عملکرد تیم ما در باز
یم و برای  ی پیش برو ی به باز بود. طبق برنامه ای که داشـــتیم ســـعی کردیم باز

یم.  یم چه در لیگ و چه بازی های آسیایی برنامه دار جامی که در آن حضور دار
یم.« امیدوارم بتوانیم با موفقیت این فصل را پشت سر بگذار

  جایخالیتیفوسیها
گران پرشـــور این  کتور اما محرومیت تماشـــا در کنار همه موفقیت های تیم ترا
تیم از حضور در لیگ قهرمانان 2 و تشـــویق های کشنده شـــان در ورزشـــگاه 
ی  کتور در مرحله گروهـــی بود. به واقع باز یک حضور ترا یـــادگار امـــام نقطـــه تار
مقابل حریفان آسیایی و تشویق های کر کننده علاقه مندان به این تیم تبریزی 
ی سطح 2 لیگ قهرمانان داده و  می توانست جلوه زیباتری به اولین دوره برگزار
وجهه خوبی به این مسابقات بدهد اما محرومیت نمایندگان ایران از میزبانی 
در ایـــن مســـابقات آن هـــم در شـــرایطی که اوضـــاع آرام و پرواز ها طبق روال به 
نظر می رســـد امتیاز مثبتی برای AFC نیســـت. بدون شک اعضای باشگاه و 
کتور بیش از هر فرد دیگری از این محرومیت ناراحتند و البته صدمه  تیم ترا
دیدند. این را می توان از اظهارات سعید مظفری زاده کاملاً حس کرد: »سلب 
میزبانی ما را به شـــدت آزار می دهد. ما مکاتبه خود را انجام دادیم و حتی در 
مقطعی که سایر نمایندگان ایران میزبانی شان لغو شده بود موفق شدیم یک 
جابه جایی ایجاد کنیم اما متأسفانه درنهایت به دلیل بحث پرواز ها کار ها به 
شکلی رقم خورد که میزبانی را از تیم های ایرانی به طور کامل گرفتند. امیدوارم 
ی و میزبانی ها نیز به شرایط عادی خود برگردد. همانطور که همه  شرایط پرواز
ی امن هســـتیم و همه چیز طبق روال عادی پیش می رود. در  می بینند کشـــور

نتیجه می طلبد AFC در این خصوص تجدید نظر داشته باشند.«

  پولVARنیست
مورد دیگری که درخصوص باشگاه تراکتور حواشی را به وجود آورد عدم تمایل 
این تیم برای استفاده از دستگاه های VAR در بازی هایشان بود. در شرایطی که 
همه جای دنیا به این تکنولوژی حرفه ای روی آورده اند درخواست تراکتوری ها 
عجیب به نظر می رسید. با این حال جواب مدیرعامل باشگاه تراکتور در این 
مورد عجیب تر است. وی به ما گفت: »ما نگفتیم VAR نمی خواهیم بلکه به 
ما گفته اند برای این دستگاه باید ۴00 میلیون تومان هزینه بدهید از طرفی ۱00 
میلیـــون تومـــان هـــم هزینه عوامل برگزاری VAR اســـت که به این ترتیب ما باید 
بـــرای هـــر بازی ۵00 میلیون تومان پرداخت کنیـــم. برخلاف همه جای دنیا که 
هزینه برگزاری بازی بر عهده برگزارکنندگان است به نظر می رسد ما باید هزینه 
برگزاری مسابقات را پرداخت کنیم! به عنوان مثال اگر برای AFC در هر بازی 
VAR الزام باشد خودش تأمین می کند. ما در فوتبال ایران حق پخش تلویزیون 
یم، تبلیغات محیطی و اطراف زمین چمن را که اصلاً نمی دانیم از لحاظ  ندار
مالی به چه شکل است. درصد قابل توجهی از تبلیغات محیطی را نیز به عنوان 
هزینه برگزاری بازی از تیم ها می گیرند، پس چرا باید باز هم این ۵00 میلیون تومان 
را پرداخت کنیم؟ همین جا می گویم که بله ما VAR می خواهیم و اتفاقاً خیلی 
یم که بازی هایمان با سیســـتم کمک داور ویدئویی برگزار شـــود  هم دوســـت دار
ولی اینکه به ما تحمیل کنند تا پولی را برای استفاده از این سیستم پرداخت 
کنیم قبول نخواهیم کرد. به اعتقاد ما آن کسی که مسئول برگزاری بازی است و 
درخواست و شرایط بازی را طبق اصول خود پیش می برد باید پرداخت کننده 
باشد. در این خصوص نامه نهایی خود را نوشتیم. درخواست ما برگزاری بازی 
با VAR است، اما نه اینکه برای هر بازی ۵00 میلیون از ما بگیرند. ما نهایتاً 200 تا 
۳00 میلیون هزینه بلیت فروشی در هر بازی داریم و آن وقت باید ۵00 میلیون برای 
استفاده از VAR پرداخت کنیم. این نه انصاف است و نه کار درستی است.« 

اولین ترکش های حواشی اخیر به تراکتور برخورد کرد و تیم تبریزی یک جام را از دست داد

مظفری زاده: VAR می خواهیم اما پول نمی دهیم
 کشوری امن هستیم و AFC باید در خصوص میزبانی تیم های ایرانی تجدید نظر کند                  گروه آسانی در لیگ قهرمانان نداشتیم


